
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Benvolguts i Benvolgudes,  

Una vegada finalitzada una temporada, i arribat el moment d’iniciar el procés de renovació per la 
següent, crec que és moment de transmetre-us tant per part meva, com de la Junta Directiva de 
l’FCBQ, l’agraïment per la vostra implicació i col·laboració.  

La nostra feina és treballar perquè l’arbitratge Català format per Àrbitres d’Escola i Comitè, Auxiliars 
de Taula i Tècnics Arbitrals, estigui al més alt nivell a cadascuna de les categories on pren part, des 
dels partits de minibàsquet fins als de la Lliga ACB. Com cada any les felicitacions rebudes de la resta 
d’estaments que formen part del nostre esport, evidencien el gran treball que dueu a terme, i 
reflecteixen no només el vostre alt nivell tècnic sinó la vostra enorme qualitat humana, i és això 
especialment, el que em fa sentir orgullós del col·lectiu que represento.  

Durant els darrers anys s’ha dut a terme una ferma aposta per la millora tecnològica del Comitè i 
Escola d’Àrbitres. Alguns de vosaltres no vau conèixer les cues de gent que no fa tantes temporades 
es formaven els dijous per recollir les designacions. Durant els darrers anys s’han implementat 
diverses eines com l’Àrea Privada, l’entrega d’actes i resultats on line, etc. Ara arriba el moment de fer 
un pas endavant, i començar aplicar la tecnologia als partits, i és per aquest motiu que l’objectiu que 
ens fixem per la temporada 2017-18 és la introducció progressiva de l’Acta Digital a les nostres 
competicions. 

Com ja sabreu, l’FCBQ i la Lliga ACB han signat un acord de col·laboració per desenvolupar un nou 
format d’Acta Digital. Durant la Trobada Tècnica d’Inici de Temporada us donarem més informació 
sobre aquest innovador projecte. 

També volia comunicar-vos que durant l’Assemblea General de l’FCBQ que es va dur a terme el 
passat dissabte 17 de juny, la Junta Directiva va fer palesa la seva voluntat de reconèixer el gran 
treball realitzat pels Àrbitres i Auxiliars de Taula amb una mesura molt concreta, com és la de 
l’augment de les tarifes arbitrals que s’aplicarà des de la propera temporada, i que va ser aprovada 
per la totalitat dels Clubs assistents. 

Vull aprofitar aquestes línies per fer-vos arribar el meu agraïment per la dedicació mostrada, el vostre 
interès en participar de les activitats programades i la vostra actitud vers als companys i membres 
d’altres estaments. És per això que us encoratjo a seguir millorant i us convido a renovar la llicència 
per la temporada 2017-18. Espero veure-us a tots a la Trobada Tècnica d’Inici de Temporada que 
tenim programada pel mes de setembre. 

Finalment, no vull deixar passar l’oportunitat de convidar-vos a participar a la ‘2a Diada de l’Àrbitre i 
l’Auxiliar de Taula’ que tindrà lloc el proper diumenge dia 2 de juliol, que esperem sigui un èxit i una 
festa del món de l’arbitratge com ho va ser la passada edició. 

Sense més, rebeu una forta abraçada.  

José Luís Garcia Vela 
President Comitè i Escola d’Àrbitres 


